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Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

 
Datum: 20/11/2020 

 
 

Onderwerp vraag: 
    Inventaris verkeersborden op grondgebied stad? 

 
 

 
Toelichtende nota 
 

 

Naar aanleiding van recente communicatie van de stad m.b.t. plaatsing van nieuwe verkeersborden (zie o.m. 

https://www.nieuwsblad.be/cnt/dmf20201119_96315877) vroeg ik mij af of er op heden een inventaris 

bestaat van het aantal verkeersborden (welke / hoeveel staan waar), zodat een makkelijke vergelijking met 

het verleden kan gemaakt worden (of plant men dit te realiseren?).  Het lijkt immers of er het laatste 

anderhalf jaar een wildgroei aan verkeersborden de stad teistert…. 
 

 

 

 

Naam : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 

https://www.nieuwsblad.be/cnt/dmf20201119_96315877
mailto:gemeenteraad@mechelen.be

